
RM.0052-3/06 
 

Protokół Nr XLI/06 
z obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 29 marca 2006 roku 
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 
 
 
Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie.  
 
Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo, Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził 
prawomocność obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W sesji udział wzięło 19 radnych na ogólny stan 21 radnych. 
 
Protokolant sesji Joanna Maćkowiak. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 

1. P. Zygmunt Michalak - Burmistrz Koronowa. 
2. P. Andrzej Kołodziejczyk - Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. P. Sławomir Marszelski - Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. P. Aleksandra Szyszka - Skarbnik Gminy. 
5. P. Teresa Polus  - Sekretarz Gminy. 
6. P. Barbara Piłat  - Kierownik Wydziału RGG UM. 
7. P. Maria Musiał   - Kierownik Wydziału IPR UM. 
8. P. Urszula Dufka  - Inspektor d/s Ochrony Środowiska. 
9. P. Janina Zakrzewska - Kierownik Wydziału Oświaty UM. 
10.P. Kazimierz Kolander - Radca prawny. 
11.P. Ryszard Chrzanowski - Dyrektor ZGKiM w Koronowie. 
12.P. Michał Tazbir  - Właściciel Przystani „Tazbirowo”. 
 
 
 
Porządek obrad XLI sesji, przesłany radnym wraz z materiałami            
na sesję: 
 
1. Otwarcie obrad XLI sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad XLI sesji. 
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XLI sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
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5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie 
między sesjami Rady oraz z wykonania uchwał. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie            
o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

7. Składanie interpelacji. 
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę                   
Nr XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy na 2006 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków stosowanych na terenie Gminy Koronowo. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty 
administracyjnej za wypisy i wyrysy z miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Koronowo. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia       
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu obejmującego działki: nr 673 o pow. 7,77 
ha, nr 624/2 o pow. 1,04 ha, nr 625/2 o pow. 0,84 ha, nr 626/4         
o pow. 0,71 ha, nr 151 o pow. 1,71 ha, nr 148 o pow. 0,75 ha,       
nr 147 o pow. 0,98 ha i nr 146/2 o pow. 0,48 ha położonego           
w Tryszczynie gm. Koronowo. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia        
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu obejmującego dz. nr 219 i 68/12                   
o powierzchni łącznej 5,53 ha położonych w Gościeradzu           
oraz dz. nr 105/2 o pow. 2,91 ha położonej w Okolu gm. Koronowo. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
Nr XIV/175/2003 Rady Miejskiej w Koronowie z dn. 26 listopada    
2003 r. o przystąpieniu do sporządzenia zmian miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw 
ulicom w miejscowości Tryszczyn. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Statucie 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały    
Nr XL/469/06 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 22 lutego 2006 r. 

19.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 
udziału Gminy Koronowo w działaniach Fundacji „Trzy Doliny”. 

20. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady 
Miejskiej w Koronowie. 
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21. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
22. Zamknięcie obrad XLI sesji. 
 
 
Ad.1. Otwarcie obrad XLI sesji. 
 
Obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk. 
Powitał radnych gminy, radnych powiatowych, sołtysów, 
przedstawicieli: OKSM-ów, sołectw, Komendanta Komisariatu Policji 
w Koronowie, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego i 
kierowników jednostek, Burmistrza Koronowa i Jego Zastępców, 
Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy oraz zaproszonych gości: Pana 
Michała Tazbira i Jego ojca Wiesława Tazbira. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad XLI sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Grzegorz Myk 
stwierdził prawomocność obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 19 radnych na ogólny stan 21 radnych. 
Nieobecni usprawiedliwieni radni: Danuta Mazur i Wojciech 
Radgowski. 
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk uhonorował listem 
gratulacyjnym Pana Michała Tazbira za zdobycie nagrody w II edycji 
Ogólnopolskiego Konkursu Zarządu Głównego PTTK „Przyjazny 
Brzeg” oraz podkreślił Jego zasługi w powstawaniu trzech artykułów  
o koronowskim szlaku żeglarskim i Zalewie Koronowskim w piśmie 
„Żagle”. Przewodniczący poinformował również zebranych                  
o wystawionym na sali obrad dyplomie dla Pana Michała Tazbira oraz 
o certyfikacie „Przejrzysta Polska” uzyskanym przez Gminę 
Koronowo. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XLI sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś chciałby zgłosić 
wniosek w sprawie zmiany porządku obrad sesji? 
 
Radna Danuta Czarnotta – Mówiąc szczerze postawiłabym wniosek, 
aby uchwałę nr 18 wycofać z dzisiejszej sesji i jeszcze raz                      
ją przeanalizować. Uważam, że w odpowiedzi na Regulamin, który 
został już uchwalony, wskazówki powinny być dokładnie rozważone. 
My dostaliśmy ten projekt dopiero na ostatnią Komisję, także 
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uważam, że należy jeszcze raz ją przeanalizować i zwrócić po prostu 
uwagę na to, czy coś ująć do tego Regulaminu, żeby zarządzenia, 
które chcemy wprowadzić były ułatwieniem dla społeczeństwa. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Panie Przewodniczący, Wysoka 
Rado, otrzymując dzisiaj materiały, czyli informacje od Wydziału 
Prawnego i Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego, w odpowiedzi Pana 
Przewodniczącego do Wydziału Prawnego jest wyraźnie napisane,   
że do Uchwały Nr XL/469/06 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia            
22 lutego 2006 r., że wszystkie kwestionowane punkty będą 
omawiane na sesji Rady Miejskiej w dniu 29 marca 2006 roku. I tak 
jakby nie było żadnych innych uwag do tego, Pan Przewodniczący 
odpowiedział, że to będzie zmienione. Ja nie do końca jestem do tego 
przekonany i też bym wnioskował, żeby jednak przełożyć to               
na następną sesję, mamy miesiąc, by to przedyskutować. Nie ma tam 
takich uwag, które by wskazywały na to, że nam tego nie wolno 
zrobić, co zrobiliśmy. Więc jeżeli są wątpliwości, to nie operujmy 
terminami na zasadzie, że to musi być teraz zrobione. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Przez wprowadzenie zmian 
rozumiałem również to, że te punkty są wykreślone, to również są 
zmiany do projektu uchwały. Ale oczekuję na konkretny wniosek. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Uważam, że nasze przepisy są dobre, 
dlatego, że we Wtelnie kanalizacja robiona była 7 lat temu, ale są tam 
gospodarstwa nad stawem, które nie są podłączone i dalej pompują 
ścieki. Trzeba zmusić tych ludzi. Pani Przewodnicząca podała 
wniosek i proszę o przegłosowanie.  
 
Radna Danuta Czarnotta – Stawiam wniosek o wycofanie z dzisiejszej 
sesji projektu uchwały z poz. nr 18. 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski – Drodzy Radni, 
Szanowni Państwo, oczywiście decyzję o wycofaniu projektu uchwały 
podejmują radni, niemniej zaznaczam, ja zgodnie z ustaleniami 
Komisji Przestrzegania Prawa przeanalizowałem tą sprawę bardzo 
szczegółowo, zebrałem materiały i mój pogląd jest taki, jaki 
przedstawiłem Państwu przed sesją. Byłem przygotowany                 
na szczegółową rozmowę na ten temat również na Komisji Finansów, 
która odbyła się w poniedziałek, ale nie poproszono mnie wtedy,         
a mógłbym się wówczas bardzo szczegółowo ustosunkować            
do zastrzeżeń Nadzoru. Niemniej w świetle tego, co zebrałem, 
twierdzę, że wykroczyliśmy troszeczkę poza delegacje wynikające     
z ustawy o utrzymaniu porządku i czystości na terenie Gminy i jeżeli 
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jej nie poprawimy na tej sesji, grozi nam rozstrzygniecie nadzorcze 
Wojewody, tzn. stwierdzenie nieważności części uchwały podjętej     
na naszej poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – W jakiej części? 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski - W tych 
kwestionowanych punktach grozi nam rozstrzygnięcie nadzorcze 
stwierdzające po prostu nieważność tych zapisów, tych punktów. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Czyli byłoby to samo, co dzisiaj 
byśmy uchwalili, nic by się nie zmieniło. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Proszę podać, w jakiej części muszą 
nastąpić zmiany. W piśmie z Wydziału Prawnego i Nadzoru             
nie wynika jednoznacznie, że my popełniamy błąd. W piśmie nie ma 
jednoznacznego wskazania, że to jest błędne i należy wprowadzić 
zmiany. Jest w piśmie napisane, że „organ nadzoru zwraca się             
o złożenie wyjaśnień na wątpliwości organu, co do niektórych 
punktów”. 
Panie Przewodniczący, jeśli zgłaszano wniosek, to powinien być on 
przegłosowany. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Zatem stawiam wniosek         
o zakończenie dyskusji nad tym. Dziękuję bardzo. Proszę, jeszcze 
pan radny Makowski. 
 
Radny Maciej Makowski – Czy kontaktował się Pan z jakąś 
kompetentną w tej sprawie osobą z Wydziału Prawnego i Nadzoru 
Kujawsko-Pomorskigo Urzędu Wojewódzkiego? 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski – Tak, 
oczywiście się kontaktowałem i z rozmowy tej wynika, że na dzień 
dzisiejszy Nadzór Prawny Wojewody bardzo szczegółowo analizuje 
zwłaszcza te uchwały, które mają charakter prawa miejscowego, a ten 
Regulamin ma charakter prawa miejscowego, i jeżeli mają 
podejrzenia co do wykroczenia poza delegacje do wydania takiej 
uchwały, egzekwują swoje uprawnienia nadzorcze. Zdaniem pani, 
która prowadzi nadzór nad tymi uchwałami, wykroczyliśmy tutaj poza 
delegację przewidzianą w Uchwale o utrzymaniu porządku i czystości 
na terenie Gminy. Istotne jest tylko to, i to powinno być okolicznością 
tłumaczącą, że jeszcze w roku ubiegłym Nadzór Prawny Wojewody 
do Regulaminu utrzymania porządku i czystości na terenie Gminy 
podchodził w sposób bardziej wolny i zapisy w uchwałach nawet                 
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z sąsiedniego, wielkiego miasta w roku 2005 były jeszcze mówiące     
o obowiązku podłączenia się do sieci kanalizacyjnej Nadzór Prawny 
zastrzeżeń nie miał. W związku z tym, że postanowiliśmy 
egzekwować tą „czystość” i legalność uchwał Rad Miejskich także,  
ich zdaniem wykroczyliśmy poza delegację przewidzianą na nią. 
 
Radny Maciej Makowski -  Z pisma nie wynika, że przekroczyliśmy 
uprawnienia. Jest napisane, żeby rozważyć możliwość zmiany 
uchwały. Jeżeli byśmy przekroczyli delegację, uważam, że to by nam   
uchylili od razu.  
 
Radny Stanisław Gliszczyński - Panie Przewodniczący, w piśmie jest 
napisane wyraźnie: „wątpliwości Organu Nadzoru budzi zapis...”, 
wątpliwości i to wszystko. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Pan Burmistrz podszedł do tej 
sprawy tak, że najlepiej byłoby anulować, wycofać. Proszę bardzo, 
Pan Burmistrz. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Panie Przewodniczący, 
Wysoka Rado, myślę, że jeśli na tym etapie występują jakiekolwiek 
wątpliwości nadal, to nie powinniśmy dzisiaj nad tym dyskutować, 
tylko odesłać to do następnej sesji i mieć miesiąc czasu                    
na przeanalizowanie raz jeszcze tego projektu uchwały. Bo wydaje   
mi się, że szkoda w tej chwili czasu na wartościowanie tych zapisów.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Dziękuję bardzo, proszę pan 
Malinowski. 
 
Radny Alfons Malinowski – Oczywiście w Gminie zmieniamy ustawy, 
jeżeli mamy ku temu podstawy, a ten zapis budzi bardzo wielkie 
wątpliwości. Toteż, jeżeli był wniosek postawiony to powinien być 
przegłosowany. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Ustawy nie jesteśmy w stanie 
zmienić, bo nie mamy takich uprawnień. Padł wniosek Pani 
Przewodniczącej Komisji, kto jest za przyjęciem tego wniosku,         
aby wycofać z dzisiejszej sesji punkt dotyczący zmian w uchwale       
o utrzymaniu czystości, proszę bardzo. 
 
W głosowaniu przez podniesienie ręki wniosek radnej Danuty 
Czarnotty przeszedł jednogłośnie 19 głosami „za” przy braku głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są jeszcze jakieś wnioski, 
co do porządku obrad sesji? Jeśli nie ma, chciałbym zaproponować, 
żebyśmy przegłosowali, aby nie głosować imiennie nad projektami 
uchwał w punkcie 15, dotyczącym uchylenia uchwały o przystąpieniu 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, punkt 17 o rozpatrzeniu uchwały w sprawie zmiany   
w Statucie Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie, bo to są takie 
oczywiste sprawy i w punkcie 19. o rozpatrzeniu uchwały w sprawie 
wyrażenia woli udziału Gminy Koronowo w działaniach Fundacji   
„Trzy Doliny”. Chciałbym, żebyśmy nie głosowali imiennie, co do tych 
trzech punktów, tylko jawnie. Czy są jeszcze inne propozycje? Proszę 
o podniesienie ręki, kto jest za tym, żeby nie głosować tych trzech 
punktów imiennie. 
 
W głosowaniu przez podniesienie ręki wniosek Przewodniczącego 
Rady Grzegorza Myka przeszedł jednogłośnie 19 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk przedstawił porządek obrad XLI 
sesji Rady Miejskiej w Koronowie po zaistniałych zmianach. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XL sesji Rady Miejskiej           
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są jakieś zastrzeżenia, 
wątpliwości do protokołu? Skoro nie ma, głosujemy, kto jest              
za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji, proszę o podniesienie 
ręki. 
 
Radni przyjęli protokół z obrad XL sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
jednogłośnie 19 głosami „za” w głosowaniu przez podniesienie ręki. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa            
w okresie między sesjami Rady oraz z wykonania uchwał. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie miedzy 
sesjami Rady przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak. 
Radni do przedstawionego sprawozdania nie wnieśli uwag                    
i zastrzeżeń. 
Sprawozdanie oraz informację Burmistrza Koronowa o realizacji 
uchwał za ostatni kwartał 2005 r. dołączono do protokołu z obrad 
sesji. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie            
o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poinformował, że podczas obrad 
XL sesji Rady Miejskiej w Koronowie w dniu 22 lutego 2006 roku 
radny Tomasz Gordon złożył interpelację o następującej treści: 
„W imieniu mieszkańców gminy Koronowo zgłaszam interpelację      
do Burmistrza Koronowa. Interpelacja dotyczy wystąpienia               
do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o ograniczenie 
tonażu do 10 ton dla pojazdów wjeżdżających do miasta Koronowa   
od strony zachodniej, tj. od ul. Nakielskiej i ul. Tucholskiej.  
Ograniczenie tonażu przyjeżdżających pojazdów ochroni zabytkową 
część Koronowa przed drganiami i hałasem. Powyższe ograniczenie 
nie miałoby dotyczyć autobusów”.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poinformował, że pismem          
z dnia 6 marca 2006 r. Burmistrz Koronowa udzielił radnemu 
odpowiedzi na interpelację w treści następującej: 
„W odpowiedzi na interpelacje dotyczącą ograniczenia tonażu          
do 10 ton dla pojazdów, z wyłączeniem autobusów, wjeżdżających   
do Koronowa od strony zachodniej, tj. ul. Nakielskiej i ul. Tucholskiej 
informuję, że została przeprowadzona analiza możliwości 
wprowadzenia w/w ograniczeń. Przeprowadzono wstępne rozmowy   
w powyższej sprawie z przedstawicielem Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad i zostanie zorganizowane spotkanie celem 
omówienia możliwości i zakresu wprowadzenia ograniczeń                  
i ewentualnych uzgodnień. O uzyskanych informacjach i ustaleniach 
zostanie pan powiadomiony w formie pisemnej”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poinformował, że w okresie 
między sesjami Rady Miejskiej nie złożono żadnych interpelacji. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radny Tomasz Gordon 
 
„W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą do Burmistrza 
Koronowa, aby wystąpił do Zarządu Telekomunikacji Polskiej,         
aby w rejonie działania centrali telefonicznej we Wtelnie,                     
a obsługującej wsie Wtelno, Morzewiec, Tryszczyn, Gościeradz, 
Gogolin umożliwić zainstalowanie stałego łącza internetowego. 
Zainteresowanie tego typu usługą jest bardzo duże.” 
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Radny Grzegorz Myk 
 
„W imieniu dorosłych mieszkańców Koronowa i ich dzieci, 
korzystających z przejścia przez ulicę Witosa pomiędzy ulicami 
Norwida i Powstańców Wielkopolskich (szczególnie dużej liczby dzieci 
uczęszczających do szkół), proszę o dodatkowy próg zwalniający na 
ulicy Witosa między w/w ulicami. Zgłaszane do mnie prośby 
mieszkańcy motywują niewłaściwą lokalizacją progów już istniejących 
oraz brakiem przestrzegania ograniczenia prędkości przez pojazdy      
i przez to dużym zagrożeniem dla zdrowia i życia mieszkańców, 
szczególnie tych najmniejszych – uczęszczających do szkół.            
Ze względu na zbliżające się lato, i przez to wzmożony ruch pojazdów 
na tej ulicy, mając na uwadze poprawę bezpieczeństwa mieszkańców 
naszego miasteczka, proszę o szybką interwencję. (Według 
mieszkańców nie musi to być gotowy – montowany próg,                  
ale wykonany z kostki „polbruk”). Proszę również o konsultację           
z mieszkańcami lokalizacji w/w progu”. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Tomasz Poraziński 
 
1. Wniosek, 
wynikający z licznych próśb mieszkańców Osiedla                          
przy ul. Kotomierskiej, dotyczący tematu dróg:  
Proszę o naprawienie tych dróg, nawiezienie trochę ziemi i wtedy 
wyrównanie.  
Sytuacja wygląda tak, że po prostu mieszkańcy nie mogą przejeżdżać 
swoimi ulicami, często też nie mogą dojeżdżać do posesji.  
 
2. Zapytanie do Burmistrza Koronowa:  
Dlaczego w dodatku do Gazety Wyborczej z dnia 28 marca 2006 roku 
o nazwie „Przyjazna Gmina” nie została umieszczona żadna 
informacja o Koronowie?  
Uważam, że jako największa Gmina Powiatu Bydgoskiego 
powinniśmy w takich materiałach funkcjonować. 
 
Radny Maciej Makowski 
 
Zapytania do Burmistrza Koronowa: 
 
1. Czy w miejscu wyciętych drzew na ul. Dworcowej będą posadzone 
inne drzewa, aby było zieleniej? 
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2. Kiedy zostaną usunięte w mieście odchody psów, pozostałości     
po petardach i papierki? Proszę, by Urząd Miejski wystąpił              
z pismem do Spółdzielni Mieszkaniowej, by także rozpoczęła        
na swoim terenie porządki wiosenne, bo to, co teraz się tam dzieje 
to obraza ludzi tam mieszkających i płacących pieniądze              
za utrzymanie czystości. 

3. Czy Pan Burmistrz otrzymał jakąś informacje dotyczącą naprawy 
drogi do budynku Spółdzielni Mieszkaniowej. Wiem, że wystąpił 
Pan z pismem w tej sprawie i chciałem zapytać czy jest już jakaś 
odpowiedź, czy będzie tam coś robione? 

 
 
Radny Jan Najdowski 
 
Zapytania do Burmistrza Koronowa: 
 
1. Kto zajmie się dzikim wysypiskiem w Motylu – osiedle                     
w Mąkowarsku? Proszę o postawienie dzwonów do segregacji 
odpadów. 

2. Kto zajmie się wysypiskiem przy placu manewrowym do autobusu 
szkolnego w Buszkowie i cieknącym szambem znajdującym się    
na drugiej stronie drogi asfaltowej (naprzeciw placu)? To powinno 
być natychmiast nawet mandatem karnym przez policję ukarane. 

3. Dlaczego nie jest realizowane wypłacanie stypendium socjalnego 
dla dzieci ubogich? 

 
Wniosek: 
Proszę o gruz ceglany z cegielni w Stopce na remont ul. Kościelnej         
w Mąkowarsku. 
 
Radny Piotr Jagielski: 
 
Zapytania do Burmistrza Koronowa: 
 
1. Proszę o podanie liczby staży pracy zorganizowanych w latach 
2004-2005 bezrobotnym absolwentom w jednostkach 
organizacyjnych Urzędu Miejskiego. Jaka jest efektywność staży, 
tzn. ile z tych osób zatrudnionych zostało na umowę o pracę           
i na jak długi okres, w jakich jednostkach organizacyjnych? 

2. Z telewizyjnej wypowiedzi Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej 
wynikało, że Gmina podjęła stosowną uchwałę w sprawie 
powołania parku technologicznego (strefy ekonomicznej). Z tego, 
co się orientuję, uchwalono jedynie lokalizację studium,                  
a nie uchwalono planu miejscowego dla proponowanego terenu.  
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Wobec powyższego pragnę zapytać, jak wyglądają rozmowy          
z właścicielami terenów i na kiedy planuje się ich zakończenie?  
Ponadto, kiedy konkretnie zostanie podjęta uchwała w sprawie 
rozpoczęcia prac nad planem miejscowym? 

 
Radna Danuta Czarnotta 
 
Zapytanie do Burmistrza Koronowa: 
 
Kiedy będzie uporządkowana ul. Pomianowskiego, droga powiatowa,    
ze szczególnym uwzględnieniem parkingu przy ul. Pomianowskiego 4, 
ponieważ zalegają na niej ogromne ilości piasku. 
 
Radna Zofia Lorenc 
 
Zapytania do Burmistrza Koronowa: 
 
1. Czy jest już rozstrzygnięte, kto ma zajmować się przystankami 

autobusowymi na terenie sołectw? Kiedy będą one 
uporządkowane? 

2. Czy i kiedy będą łatane dziury na drogach powiatowych? 
 
Radny Alfons Malinowski 
 
Zapytanie do Burmistrza Koronowa: 
 
Kiedy nastąpi zmiana nazwy na tablicy informacyjnej znajdującej się     
na przystanku PKS w Koronowie z „Lipniki”, na dzień dzisiejszy,           
na miejscowość „Lipinki”? 
 
Przewodniczący Rady OKSM Nr 4 Czesław Bogdziński  
 
Zapytania do Burmistrza Koronowa: 
 
1. Chciałem zadać pytanie odnośnie targowiska.  
Otrzymałem odpowiedź, że przedłużenie chodnika ze straganami         
nie może być wykonane, z uwagi na brak decyzji lokalizacyjnej inwestycji 
na cele publiczne. Z wnioskiem o przedłużenie tego chodnika wystąpiłem 
już w 2002 roku. Właściciele straganów wykonali 50% tego chodnika,    
do wykonania pozostało jeszcze 50 m o szerokości 8 m, przyjmując 
zgodnie z cennikiem Cen-Bud 1 m² ułożenia chodnika na podsypce 
piaskowej wynosi 35 zł, tj. 14 tys. Odpowiedź brzmi „Zakres planowania 
przewidywanych inwestycji zależy od wysokości funduszu 
przeznaczonego na to zadanie”. Pragnę dodać, że użytkownicy 
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straganów płacą ryczałt za zapewnienie tego miejsca i za każdy dzień 
targowania. 
2. Na parkingu za przystankiem PKS należałoby zlikwidować błoto, 
nawieźć piasek i to wyrównać. 
3. Czy znajdą się jakieś środki na zakup walca wibracyjnego, ponieważ 
zwykłe wyrównywarki nie są skuteczne? 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę                   
Nr XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy na 2006 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 

Radny Kazimierz Szewczyk – Poproszę panią Skarbnik Gminy,           
aby wyjaśniła nam §8 i § 9 . 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – Paragrafy są takie, ponieważ          
§8 dotyczący kwoty 6 tys. 58 zgodnie z naszą klasyfikacją budżetową są 
to środki, które otrzymamy z Funduszu Europejskiego, a wydatki §9     
na  6 tys. 59 to jest nasz udział własny, współfinansowanie z naszych 
własnych środków tego zadania. W ogóle wydatki inwestycyjne są w §8, 
ale żeby wiedzieć jakie środki pozyskaliśmy z zewnątrz rozbiliśmy kwoty 
na dwa paragrafy. I §8 dotyczy dotacji otrzymywanych z Funduszy a §9 
to środki nasze własne. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XLI/473/06 zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/438/05 Rady 
Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy           
na 2006 rok podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za”,            
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wieloletniego 
planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
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Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała XLI/474/06 w sprawie wieloletniego planu rozwoju                 
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
podjęta została 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”           
i 7 głosach „wstrzymujących się” w głosowaniu jawnym imiennym 
radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
taryfy opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków stosowanych na terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Prosiłbym, żeby Pan Dyrektor 
poinformował, o ile rośnie woda, a o ile ścieki, jaka to jest różnica? 
 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski - Woda wzrasta 
średnio o 3 gr., a za kanalizację 22 gr. za m³ kwoty są podane netto, 
należy jeszcze do tego dodać podatek. W skali całego roku 
rozliczeniowego, a nie kalendarzowego będzie to około kwota 175 000 zł 
w porównaniu z rokiem obrachunkowym 2005 tak to można ustalić.       
W procentach jest to kwota 3,5%, a kanalizacja 8 %. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Jak wygląda sytuacja w innych gminach, 
jakie to są kwoty? 
 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski - Opłata za wodę      
i odbiór ścieków w naszej gminie mieści się w średnich kosztach 
województwa kujawsko-pomorskiego. W niektórych gminach ościennych 
są wyższe kwoty za wodę, a niższe za ścieki, czyli suma sumarum kwoty 
są zbliżone do siebie. Te kwoty dają możliwość realizacji zadań 
wpisanych w wieloletni plan inwestycyjny.  
 
Radny Maciej Makowski – Z tamtego roku nie są uchwalone przez Radę 
żadne podwyżki, a i tak inwestycje w dziedzinie wodno-kanalizacyjnej 
były robione, choćby w 2004 roku za 296 tys. zł, w 2005 r. za 280 tys. zł, 
a więc można było wykonywać jakieś prace pomimo podwyżek. Koledzy 
mówiliście, że u nas woda jest tania w porównaniu z innymi gminami.    
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Po 1, po 2 grosze co roku i nie byłoby tego skoku, jaki jest w tym roku.   
W tym roku 8 gr na wodzie, na ściekach 23 gr to duży i nagły skok, 
pomimo, że nadal jest u nas tania woda, ale skok jest duży. Czy nie 
można tego było tak, jak proponowaliśmy co roku o 2, o 3 gr? Uważam, 
że propozycja jest nie do przyjęcia i składam wniosek, aby kwota           
w gospodarstwach domowych za zaopatrzenie w wodę za 1 m wynosiła 
nie 1,94 zł, ale 1,90 zł, a ścieki w gospodarstwach domowych nie 2,90 zł, 
a 2,75 zł. Taka jest moja propozycja. Proszę o przegłosowanie tego 
wniosku. Dziekuję. 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk- Panie Burmistrzu, Szanowni 
Państwo, Drodzy Radni, oczywiście nikt nie lubi podwyżek. Faktycznie, 
jak mówił Pan Makowski, od roku 2003, jeśli chodzi o stawki za wodę, 
nie było żadnych podwyżek, ponieważ z kalkulacji wynikało,                  
że przychody pokrywają się z kosztami. Natomiast kalkulując koszty 
wydobycia wody, czy też dostarczenia wody do mieszkańców na rok 
2006, okazało się, że należy tą kwotę powiększyć o koszty. Jak wiemy 
energia elektryczna wzrosła, paliwo rośnie, także to skutkuje na tą taryfę. 
Natomiast przed chwilą Państwo przyjęli do realizacji wieloletni plan 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodno-kanalizacyjnych i jeżeli mamy   
go zrealizować, to musi być taka stawka za wodę i kanalizację.  
Dla przypomnienia w roku 2006 mieliśmy nieciekawą sytuację                
w oczyszczalni ścieków, a dokładnie na wylocie wód oczyszczonych, 
kiedy nastąpiło tąpnięcie wylotu i zjawisko osuwiskowe i musimy jak 
najszybciej ten wylot umocnić, odprowadzić wodę, a to będą dziesiątki,  
a nawet setki tysięcy złotych. W tym roku również zima dała o sobie 
znać, w ten sposób, że w miejscowości Tryszczyn nastąpiło 
zamarznięcie odcinka przewodu rurociągowego. To też musimy w tym 
roku wymienić. Także są to zadania niezbędne, które wykonać musimy. 
One racjonalizują ceny zużycia wody i odprowadzania ścieków, ale też 
są to ceny, które odtwarzają majątek, jaki mamy. Gmina, czy Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej nie zakłada żadnego zysku 
Proszę Państwa. Koszt produkcji wody równa się kosztowi wpływów, 
także wszystko jest finansowane na zero. Koszty rosną, w związku z tym 
i taryfa musi iść do góry. Mówimy tu o 8 gr na wodzie i 23 na ściekach, 
razem około 30 groszy za 1 m³ wody. Miesięcznie to jest kilka złotych.  
Jeżeli nie uchwalimy tych stawek, wówczas Gmina będzie musiała 
znaleźć pieniądze i dofinansować Zakład Gospodarki, po to, żeby 
realizowano te zadania, które my musimy wykonać. 
 
Wniosek o poprawkę ceny wody z 1,94 zł na 1,90 zł zgłoszony przez 
radnego Makowskiego został odrzucony 9 głosami „przeciw”,     przy 6 
glosach „za” i 2 głosach „wstrzymujących się” w głosowaniu przez 
podniesienie ręki. 
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Radny Jan Najdowski – Nie chcę tu nikogo ani chwalić, ani krytykować, 
ani sprzeciwiać się. Woda destylowana w CPN-ach poszła o 3 zł w górę. 
A tutaj nie ma nominału, żeby na litr wody zapłacić. Jestem bezrobotny, 
a będę w stanie zapłacić.  
Energetyka jest temu winna, dlatego trzeba myśleć o wiatrakach. 
Dziękuję. 
 
Radna Maria Kulczyk – Odnośnie podwyżki wody, przychyliłabym się    
do tamtego wniosku, ponieważ od kilku lat podwyżki nie było. Natomiast,   
co do kanalizacji, będę przeciwna, dlatego, że to nie zachęci następnych 
gospodarstw, żeby podłączyły się do kanalizacji. Wiem, że w tej chwili 
bardzo dużo gospodarstw na wsiach jest w ogóle niepodłączonych,        
w niektórych wsiach nawet do 50%, a ta nagła podwyżka 23 gr na pewno 
nie zachęci następnych potencjalnych odbiorców.  
Dlatego łącznie o wodzie i kanalizacji, będę przeciwna tej uchwale. 
 
Wniosek o poprawkę stawki za ścieki z 2,90 zł na 2,75 zł zgłoszony 
przez radnego Makowskiego został odrzucony 10 głosami „przeciw”, 
przy 7 głosach „wstrzymujących się” i 1 głosie „za”       w głosowaniu 
przez podniesienie ręki. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
w naszym głosowaniu widać było, że wstrzymujemy się, ponieważ 
kolejność w glosowaniu została ustawiona w taki sposób, a nie inny. 
Wiadomo, że skoro przegłosowaliśmy wykaz inwestycji, które mają być 
wykonane, to podstawą ich wyliczenia jest stawka, która została ustalona 
i tą stawkę dopiero teraz będziemy głosowali. Więc logiczne jest to,       
że teraz trzeba by było dokonać zmian. Aczkolwiek uważam, że Rada 
została teraz zepchnięta w ślepy zaułek, świadomie, czy nie, ale logika 
choćby wskazywałaby na to, że można najpierw ustalić stawkę, 
ewentualnie później próbować. Ale generalny zamysł przedstawiony 
przez kolegę Makowskiego był taki, że skoro starczało pieniędzy 
wcześniej, a nie widzę w tym wykazie zadań wskazujących na różnice 
ponad 100 tys. zł, wychodziło razem ponad 170 tys. zł Panie Dyrektorze, 
nie widzę tu inwestycji takich, żebyśmy mieli tyle wydać. Dlatego 
uważam, że podwyżka jest dosyć drastyczna, bardzo mocno 
odczuwalna, jeśli chodzi o kieszenie mieszkańców. Jest to dość dużo      
i zgadzam się z kolegą Makowskim, że nie powinno to być w tym roku   
aż o taką wysoką kwotę podnoszone. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Ja również mam pytanie,          
ale retoryczne. Dlaczego te sprawy nie były omawiane na Komisjach        
i wnioski z Komisji nie wypłynęły?  
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Radny Tomasz Gordon – W sprawie podwyżki ścieków, mamy na sali 
sołtysa z Mąkowarska, gdzie realizowana jest najpotężniejsza chyba 
inwestycja w naszej Gminie na temat odprowadzania ścieków                  
i kanalizacji. I pytanie – czy 100% mieszkańców się podłączy? 
Koleżanka wypowiadała się z Gościeradza. Ilu mieszkańców 
Gościeradza nie jest podłączonych do kanalizacji pomimo tylu lat już 
zakończenia tej inwestycji. Gmina wykłada pieniądze z głównego 
budżetu, pozyskuje środki, a mieszkańcy nie korzystają z tego. Można 
powiedzieć potencjalnie, że jeżeli oczyszczalnia ścieków będzie miała 
więcej odbiorców, jakich zakłada się w projekcie budowlanym,                
to wychodzą takie rzeczy jak te 22 gr.  
 
Sołtys wsi Mąkowarsko Ewa Siekierska – Ponieważ jest gro 
mieszkańców, którzy nie podłączyli się do kanalizacji, pozostali mają o to 
słuszne pretensje, ponieważ jeżeli już jest ta studzienka kanalizacyjna     
na posesji, czy nie ma jakiegoś obowiązku włączenia się właściciela          
tej posesji do kanalizacji, żeby ich po prostu zmusić? Nikt tego nie 
kontroluje, a szamba są wywożone. 
Ostatnio był u nas wypadek. Mieszkaniec posesji, na której                   
ma studzienkę kanalizacyjną, przepompowywał z szamba ścieki           
do studzienki i zapchała się cała przepompownia. Gdzie trzeba było 
wyciągnąć silniki i jeszcze zachodziła obawa, że będą przepalone. 
Z tym naprawdę trzeba coś zrobić. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński - Ta dyskusja nie w tym kierunku zmierza. 
Miałbym pytanie do Pani Sołtys, czy wiadomo, ilu mieszkańców się nie 
podłączyło, i czy Pani Sołtys jest podłączona, czy nie? 
 
Sołtys wsi Mąkowarsko Ewa Siekierska – Nie umiem Panu odpowiedzieć 
na to pytanie. Naprawdę dużo mieszkańców jest podłączonych. Ja nie 
jestem podłączona, ponieważ w chwili obecnej jest to niemożliwe,        
ale chciałabym, wpłaciłam wpisowe i czekam. 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Sławomir Marszelski - Około 2 tygodni 
temu wystąpiłem do Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej     
o spis nieruchomości niepodłączonych do kanalizacji w Mąkowarsku, 
ewentualnie o spis tych, które wystąpiły o podłączenie. Porównamy       
to ze spisem nieruchomości, które mogły być przyłączone.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zakończył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
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Uchwała Nr XLI/475/06 w sprawie zatwierdzenia taryfy opłat            
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków stosowanych na terenie Gminy Koronowo podjęta została 
11 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 4 głosach 
„wstrzymujących się” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10-minutową przerwę         
w obradach sesji. 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.  
W sesji uczestniczy 17 radnych. Nieobecni radni: Tomasz Poraziński        
i Maciej Makowski. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia opłaty 
administracyjnej za wypisy i wyrysy z miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Nie głosowali chwilowo 
nieobecni radni: Tomasz Poraziński i Maciej Makowski. 
Uchwała Nr XLI/746/06 w sprawie ustalenia opłaty administracyjnej 
za wypisy i wyrysy z miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Koronowo podjęta została              
16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Na salę obrad wrócili radni: Tomasz Poraziński i Maciej Makowski. 
Obecnych 19 radnych. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia       
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu obejmującego działki: nr 673 o pow. 7,77 ha, 
nr 624/2 o pow. 1,04 ha, nr 625/2 o pow. 0,84 ha, nr 626/4 o pow. 0,71 
ha, nr 151 o pow. 1,71 ha, nr 148 o pow. 0,75 ha, nr 147 o pow. 0,98 
ha i nr 146/2 o pow. 0,48 ha położonego w Tryszczynie                   
gm. Koronowo. 
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Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XLI/477/06 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
obejmującego działki: nr 673 o pow. 7,77 ha, nr 624/2 o pow. 1,04 
ha, nr 625/2 o pow. 0,84 ha, nr 626/4 o pow. 0,71 ha, nr 151 o pow. 
1,71 ha, nr 148 o pow. 0,75 ha, nr 147 o pow. 0,98 ha i nr 146/2           
o pow. 0,48 ha położonego w Tryszczynie gm. Koronowo podjęta 
została 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia               
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu obejmującego dz. nr 219 i 68/12                       
o powierzchni łącznej 5,53 ha położonych w Gościeradzu oraz      
dz. nr 105/2 o pow. 2,91 ha położonej w Okolu gm. Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Jan Najdowski – W materiałach na sesję nie ma tego 
uzasadnienia. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Na pewno uzupełnimy to 
uzasadnienie. 
 
Z-ca Andrzej Kołodziejczyk - Przy kserowaniu materiałów dla radnych 
zapodziało się gdzieś to uzasadnienie i przy jednej i przy drugiej 
uchwale. Natomiast damy Państwu jeszcze dzisiaj na koniec sesji         
te uzasadnienia. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Dokumentacja na pewno będzie 
kompletna. 
 
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
Uchwała Nr XLI/478/06 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
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obejmującego dz. nr 219 i 68/12 o powierzchni łącznej 5,53 ha 
położonych w Gościeradzu oraz dz. nr 105/2 o pow. 2,91 ha 
położonej w Okolu gm. Koronowo podjęta została 18 głosami „za”, 
przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”            
w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia 
uchwały       Nr XIV/175/2003 Rady Miejskiej w Koronowie z dn. 26 
listopada  2003 r. o przystąpieniu do sporządzenia zmian 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk - Gdzie znajduje się ta działka? 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk - Panie Radny, ta działka jest      
na zapleczu byłych terenów GS-owskich, po prawej stronie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XLI/479/06 w sprawie uchylenia uchwały                        
Nr XIV/175/2003 Rady Miejskiej w Koronowie z dn. 26 listopada  
2003 r. o przystąpieniu do sporządzenia zmian miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego podjęta została jednogłośnie    
19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 
się” w głosowaniu przez podniesienie ręki. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw 
ulicom w miejscowości Tryszczyn. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Tomasz Gordon – Były jakieś wnioski jeszcze do tej uchwały? 
 
Kierownik Wydziału RGG Barbara Piłat - Tzn. na drugiej Komisji była 
wniesiona taka uwaga, by przedłużyć ul. Podmiejską w kierunku 
zachodnim do końca granicy Gminy Koronowo, także widocznie            
nie daliśmy treści tej uchwały na Komisjach. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Zatem nie jest to nadanie nowej 
nazwy ulicy, tylko przedłużenie? 
 
Kierownik Wydziału RGG Barbara Piłat -  Tylko przedłużenie.  
 
Radny Kazimirz Szewczyk – Ta ulica bodajże wchodzi w teren sąsiedniej 
wsi Morzewiec. 
 
 Kierownik Wydziału RGG Barbara Piłat – Tak. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy to przedłużenie było również 
omawiane w trakcie zebrania wiejskiego? 
 
Kierownik Wydziału RGG Barbara Piłat - Nie, ta sprawa była 
wnioskowana na Komisjach, aby przedłużyć, z tego względu, że jest      
to jeden ciąg drogi i część terytorium sołectwa Tryszczyn, a część 
terytorium sołectwa Morzewiec. I z tego względu, że mieszkają tam 
osoby zarówno z Tryszczyna, jak i Morzewca, tam się bardzo dużo osób 
w tej chwili melduje, dla ujednolicenia tego ciągu komunikacyjnego 
proponujemy całą ulicę nazwać „Podmiejską”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – W związku z tym, że nie jest       
to zaakceptowane przez środowisko, myślę, że powinniśmy podjąć 
uchwałę w takiej wersji, jaką mamy przygotowaną na sesję. A to można 
przygotować na następną.  
 
Radny Alfons Malinowski – Kto pokryje koszty związane z wymianą 
dowodów osobistych i innych dokumentów? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Dowodami osobistymi zajmuje 
się na pewno Gmina, ale tutaj może Pan Burmistrz się wypowie. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – My na pewno będziemy 
pokrywali koszty związane ze zmianą dowodu osobistego.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Ale Panie Radny, to jest wola 
mieszkańców tej wsi, oni wyrażają zgodę na pokrywanie tych kosztów. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Tak, jeśli chcą, bo jest             
to robione na wniosek mieszkańców.  
 
Radny Tomasz Gordon – Myślę, że jest to jakby dokończeniem tej 
pierwszej uchwały, którą podjęliśmy bodajże rok temu. To już jest finał, 
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chodziło o to, aby zakończyć całkowicie teren sołectwa Tryszczyn. Jak 
wiemy jest to teren bardzo rozwojowy, buduje bardzo wiele budynków     
i nieuporządkowanie tego w taki sposób, że sołectwo jest dzielone         
na ulice, byłoby bardzo trudne do obsługi przez wszystkie instytucje, 
nawet chociażby przez samą Gminę. Bo nadaje się kolejny numer i jest 
taki absurd, że obok numer 15 jest numer 180. 
Na razie będzie to uporządkowane w sposób stały, a jak wiemy, 
podjęliśmy dzisiaj uchwałę, za parę lat trzeba będzie wrócić i nadać 
kolejne nazwy.  
Natomiast, jak słusznie Pan Burmistrz powiedział, była to inicjatywa 
mieszkańców wsi. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – W związku z brakiem dalszych 
dyskutantów, głosujemy projekt, ale w takiej wersji, w jakiej został         
on nam przedstawiony. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XLI/480/06 w sprawie nadania nazw ulicom                     
w miejscowości Tryszczyn podjęta została jednogłośnie 19 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”               
w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w Statucie 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XLI/481/06 w sprawie zmiany w Statucie Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Koronowie podjęta została jednogłośnie     
19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących 
się” w głosowaniu przez podniesienie ręki. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 
udziału Gminy Koronowo w działaniach Fundacji „Trzy Doliny”. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Uchwała Nr XLI/482/06 w sprawie wyrażenia woli udziału Gminy 
Koronowo w działaniach Fundacji „Trzy Doliny” podjęta została     
18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” w głosowaniu przez podniesienie ręki. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 20. Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady 
Miejskiej w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowej Rady Miejskiej               
w Koronowie w okresie od 24 marca 2005 roku do29 marca 2006 roku 
przedstawił Przewodniczący Komisji Stanisław Gliszczyński. 
Radni do przedstawionego sprawozdania nie wnieśli uwag i zastrzeżeń. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 21. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Zastępca Burmistrza Koronowa Andrzej Kołodziejczyk: 
 
1. Szanowni Państwo, zacznę od pytania Pana radnego Tomasza 
Porazińskiego dotyczącego stanu nawierzchni dróg na Osiedlu 
„Kotomierska”. Jest prawdą, że w zasadzie na wszystkich 
osiedlach wiejskich są drogi gruntowe, w tym czasie ich stan       
jest niezadowalający i w związku z tym należałoby przystąpić       
do prac naprawczych i poprawiających. 
Dlatego też, o ile mi wiadomo, Zakład Gospodarki już poczynił tam 
pewne kroki, ale w momencie, kiedy warunki atmosferyczne będą 
sprzyjające, na tym osiedlu drogi będą wyrównane, naprawione, 
natomiast kwestia likwidacji tych zastoisk wody i zagłębień –         
to nie jest taka łatwa sprawa, ponieważ może to spowodować 
przelanie się tych wód na posesje. Dlatego do tego trzeba bardzo 
rozważnie podejść, natomiast oczywiście, jeżeli przystąpimy już    
do utwardzania tych dróg poprzez zadanie inwestycyjne, wówczas 
trzeba rozpocząć od kanalizacji deszczowej, a dopiero później 
wykonać utwardzenie.  
Ale przyjmujemy Pana wniosek, tym bardziej, że Zakład 
Gospodarki nie tak dawno zakupił dodatkową równiarkę, która 
będzie, co prawda działać na bazie ciągnika, ale na pewno       
przez to, że będą dwie równiarki szybciej będzie można dotrzeć    
do dróg gruntowych celem ich naprawienia. 
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2. Jeżeli chodzi o sprawę oferty, którą Gazeta Wyborcza, Dodatek 
Regionalny złożył gminom, odnośnie możliwości skorzystania z ich 
strony i zareklamowania się, chciałem tu przypomnieć, że my 
również tą ofertę otrzymaliśmy. Natomiast z tej oferty wynikała 
informacja, że te gminy, którym udało się zrealizować zadania        
w oparciu o środki unijne, a dokładnie o środki Sporowskie, mają 
możliwość pochwalenia się. Jak Państwo wiedzą, jesteśmy w takiej 
sytuacji, że te zadania u nas będą dopiero w tym roku się 
zaczynały, a zakończenie ich będzie pod koniec tego roku. Dlatego 
nie skorzystaliśmy z tej oferty, ale wiemy, że edycja tego Dodatku 
Regionalnego na pewno będzie jeszcze w tym roku i wówczas 
skorzystamy z tej oferty i zareklamujemy się, nie tylko                 
pod względem wykonywania zadań inwestycyjnych w oparciu        
o środki unijne, ale także promocji Gminy. 

3. Odpowiadając na pytanie Pana radnego Piotra Jagielskiego, 
dotyczącego prowadzenia rozmów z Agencją Nieruchomości 
Rolnych, a więc z właścicielem o przejęciu potencjalnych, 
przyszłych terenów pod park przemysłowy (technologiczny). Trwa 
korespondencja i rozmowy prowadzone są już od roku 2004. 
Natomiast ostatnie pismo w tej sprawie przesłaliśmy dokładnie      
9 lutego do Agencji Nieruchomości Rolnych, żeby 
skonkretyzowała, czy Gmina Koronowo może przejąć te tereny, 
wiemy już na pewno, że odpłatnie, i za jaką kwotę. Poinformowano 
nas, że na dzień dzisiejszy są prowadzone rozmowy                       
z dzierżawcami, celem możliwości wypowiedzenia umowy. Po tym 
rozpoznaniu będziemy poinformowani o możliwości przejęcia tych 
terenów. Mówimy tutaj o powierzchni około 20 ha, także na pewno 
Gmina będzie musiała jakąś kwotę przeznaczyć, tym bardziej, że   
w tym roku możemy przejąć, a spłacić w roku przyszłym.  
Oczywiście na początku próbowaliśmy to przejąć nieodpłatnie jako 
tereny pod przyszłe zadania publiczne, ale Agencja podeszła        
do tego komercyjnie i jak najbardziej wyraża zgodę na to,           
aby Gmina je przejęła, ale za odpłatnością. 

4. Zapytanie Pani radnej Danuty Czarnotty odnośnie uporządkowania 
parkingu przy ul. Pomianowskiego 4. Proszę Państwa, chyba 2 dni 
temu zleciliśmy Zakładowi Gospodarki posprzątanie                         
ul. Paderewskiego, Pomianowskiego do wysokości Al. Wolności. 
Oczywiście to zadanie będzie zrealizowane ze środków 
powiatowych, m.in. posprzątanie, a więc i usunięcie zalegającej 
ziemi i nieczystości. Także w przyszłym tygodniu prawdopodobnie 
z rozporządzenia Pana dyrektora ten parking będzie 
uporządkowany. 

5. Zapytanie postawione przez Pana Czesława Bogdzińskiego 
odnośnie możliwości przedłużenia chodnika od ul. Witosa             
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do ul. Pomianowskiego wzdłuż straganów. Tutaj nie chodzi może 
tyle o te formalne strony, co jak wiadomo o środki, ale w związku    
z tym, że Pan Przewodniczący cały czas ten temat podnosi, mamy 
zamiar w drugim półroczu zrobić rozpoznanie. Myślę, że jakieś 
oszczędności będą z budżetu zadań inwestycyjnych i wówczas 
postaramy się to zadanie, może nie dokończyć, bo należałoby je 
od podstaw zrobić. Jak Pan wie, ten początek utwardzenie nie jest 
profesjonalnie zrobiony, to jest płytka chodnikowa położona 
bezpośrednio na grunt, bez żadnej podsypki. Dlatego jeżeli mamy 
to robić, to na pewno profesjonalnie. Na szybko wyliczyliśmy,       
że jest to kwota nieprzekraczająca 10 tys. zł, ale są to koszty, 
dlatego tak jak mówiłem postaramy się w drugim półroczu przy 
budowie chodnika wzdłuż ul. Witosa to zadanie zrealizować.  

6. Co do wyrównania parkingu na zapleczu PKS-u, Zakład 
Gospodarki przyjął to i na pewno wyrówna. 

7. Co do zakupu walca wibracyjnego do dróg – o ile wiadomo taki 
walec Zakład Gospodarki posiada, choć wiadomo, że niedużych 
rozmiarów. W tej kwestii ewentualnie może wypowie się Pan 
dyrektor. 

 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 
1. Jeśli chodzi o interpelację zgłoszoną przez Pana radnego 
Tomasza Gordona odnośnie zainstalowania łączy internetowych, 
udzielimy szczegółowej odpowiedzi, ponieważ nie jest to takie 
proste. Jest to inwestycja, która podlega planowaniu, jeśli chodzi    
o Telekomunikację, mam uzgodnione, że w przeciągu najbliższego 
tygodnia Gmina dostanie na piśmie szczegółową informację o tym, 
jakie są możliwości zainstalowanie, kiedy, ile to będzie kosztowało 
i ewentualnie, jakie warunki musiałyby być spełnione również         
w tym zakresie przez Gminę. Także odpowiedź w ciągu 
najbliższych 2 tygodni, tak jak to w tej chwili obowiązuje, na piśmie 
do Pana radnego przyjdzie. 

2. Jeśli chodzi o interpelację czy wniosek Pana Przewodniczącego 
Grzegorza Myka odnośnie zainstalowania jeszcze jednego progu 
ograniczającego prędkość przy ul. Witosa, myślę, że jest               
to wniosek możliwy do zrealizowania. Spróbujemy wspólnie 
dokonać lokalizacji, żeby później nie było korekt czy problemów.  

3. Pan radny Maciej Makowski zapytał, czy będą posadzone drzewa 
na ul. Dworcowej. Odpowiadam, że tak, zresztą ul. Dworcową       
w jakimś sensie przygotowujemy do modernizacji. Mamy                
w naszych uzgodnieniach z Generalną Dyrekcją Dróg i Autostrad 
dokonanie tej modernizacji, o szczegółach będziemy jeszcze 
rozmawiać. Mówimy tutaj częściowo o chodnikach,                          
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o zagospodarowania pasa zieleni i o samej jezdni. Czyli 
odpowiadam, że tak. 

4. Kwestia stypendiów, a więc pytanie i wniosek Pana radnego Jana 
Najdowskiego, ażeby przyspieszyć, bo tak rozumiem intencje, 
wypłatę stypendiów socjalnych szkolnych dla dzieci. Chcę 
poinformować, że są one wypłacane w zasadzie z dotacji państwa, 
a więc środki te Gmina otrzymuje bezpośrednio od Wojewody. Tak 
naprawdę do dnia dzisiejszego nie znamy pełnej wysokości         
tej dotacji na cały rok 2006. Otrzymaliśmy w tej chwili informację, 
że pierwszą transzę wyznaczono na kwotę 31 778 zł, jest to kwota, 
która nie wystarcza nawet na 1 miesiąc na wypłacenie tych 
stypendiów, bo łącznie na miesiąc potrzeba prawie 40 tys. zł. 
Natomiast czekamy, nie ukrywam, w tej chwili czekamy na decyzję 
Pana Wojewody, żeby wiedzieć, na ile możemy liczyć, jeśli chodzi 
o stypendia socjalne na dotacje bezpośrednio z budżetu państwa, 
a więc bezpośrednio od Wojewody. Gdy taką informację będziemy 
mieli, to podejmiemy dalszą decyzję, na ile te raty, stypendia 
będzie można przyspieszyć. Nie będziemy wypłacać ich aż            
w czerwcu, czyli przed pójściem dzieci na wakacje.  
Co do uczciwości, jeśli chodzi o dokonywanie zakupu, taka jest 
rzeczywistość i nie chciałbym tutaj głębiej wnikać. To jest tak samo, 
jak my ograniczamy wypłatę zasiłków dla niektórych naszych 
podopiecznych w takiej formie, że nie dajemy im pieniędzy, tylko 
umożliwiamy pobieranie bezpośrednio towarów. A i tak okazuje się, 
że oni te towary biorą i za drzwiami sprzedają i w zasadzie cały 
zabieg opiera się na niczym. Tu jest kwestia uczciwości obywateli    
i pracowników handlu.  
Nie chcę tutaj polemizować, ale Gmina nie jest w takim stanie, 
żeby musiała brać pożyczki na wypłatę pensji dla nauczycieli. 
Także takich procederów nie stosujemy i póki co, jesteśmy 
wypłacalni, środki mamy zabezpieczone. Nie chciałbym, żeby tutaj 
wiązać z możliwościami czy potrzebami pożyczek czy kredytów. 
Jeśli takie bierzemy to na konkretne inwestycje, natomiast, jeśli 
chodzi o wynagrodzenie zasadnicze czy podwyżki dla nauczycieli 
to chcę powiedzieć, że zostały one w bieżącym roku zrealizowane 
zgodnie z zapisami ustawowymi, tzn. 1,5%, co przełożyło się       
dla nauczycieli kwotą średnią 11-30 zł na osobę. 

5. Kolejna sprawa, Pani radnej Zofii Lorenc, jeśli chodzi o sprawy 
przystanków, muszę powiedzieć, że jest to dla nas trochę przykra    
i wstydliwa sprawa, ponieważ wszyscy o tych przystankach mówią, 
każdy na dzień dzisiejszy próbuje się informować, jak wygląda       
to na zewnątrz, w innych gminach. Z punktu prawnego utrzymanie 
czystości na przystankach zobowiązany jest prowadzić 
przewoźnik. Jest ich kilku. W takim zakresie i w takim stopniu,        
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w jakim oni korzystają, myśmy próbowali wprowadzić tutaj 
obciążenia procentowe, ilościowe, ilość zawartych przejazdów       
w rozkładach jazdy, na niewiele to się zdało. Owszem, 
wprowadziliśmy tą zasadę, jeśli chodzi o korzystanie z naszego 
PKS-owskiego dworca, żeby były pieniądze na utrzymanie 
czystości itd. I tutaj w jakiś sposób mamy to uporządkowane, 
natomiast większość gmin przyjmuje w tej chwili, i my tak chcemy 
rozwiązać kwestie przystanków, że jest to pewne zobowiązanie 
Gminy. Będziemy zresztą najpierw rozmawiać na Komisji 
branżowej, ale zastanawiamy się, czy nie wprowadzić 
obligatoryjnego utrzymywania wiat z uwzględnieniem obowiązku 
dla Gminy. Będziemy przeznaczali na dane sołectwo środki, 
natomiast, z kim ta umowa będzie podpisana, będzie to zależało 
od sołtysa danej wsi, bo trudno, żeby ktoś z Koronowa jechał        
do Huty sprzątać przystanek autobusowy. Ale taki jest ostateczny 
zamysł i jeśli będzie akceptacja Komisji Rady, to takie coś 
planujemy wprowadzić, ponieważ zaczynają to wprowadzać inne 
gminy. 

6. Sprawa, kiedy będą naprawiane drogi powiatowe – rozpoczęto już 
naprawę drogi powiatowej. Jesteśmy w stałym kontakcie i jeśli 
tylko warunki zaistnieją, a są one różne i zmienne, wiadomo, że 
gdy jest mokro nie można tego robić, ale już jest rozpoczęta 
kwestia związana z naprawą dróg powiatowych. Myślę,                
że z każdym dniem tych dziur będzie coraz mniej.  

7. Jeśli chodzi o zapytanie Pani radnej Anny Zwary o zaproszenie na 
posiedzenie Komisji Rady Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej,       
to problemów nie ma tu żadnych. Jeśli tylko taka będzie wola,        
to możemy zabezpieczyć udział Prezesa, Wiceprezesa,               
czy przedstawiciela Samorządu Mieszkaniowego do udzielenia 
pewnych wyjaśnień. 

8. Jest jeszcze kwestia, o którą zapytywał Pan radny Piotr Jagielski 
odnośnie stażów pracy w Urzędzie Miejskim i jego jednostkach. 
Przygotujemy szczegółową informację, ponieważ to trzeba 
sprawdzić, zobaczyć również, jak to wygląda w naszych 
jednostkach. Muszę powiedzieć, że u nas w Urzędzie w ostatnich 
latach wszystkie młode osoby, które zostały zatrudnione to osoby, 
które wcześniej było u nas na stażu. Ten wskaźnik u nas jest 
nienajgorszy. Natomiast rozumiem, że pytanie było szczegółowe     
i w normalnym trybie udzielimy szczegółowej odpowiedzi.  

 
Zastępca Burmistrza Sławomir Marszelski: 
 
1. Odpowiadając na pytanie Pana radnego Macieja Makowskiego           
w kwestii sprzątania miasta, tak jak widać ZGKiM do porządków 
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wiosennych terenów gminnych powoli już przystępuje i te prace   
po prostu widać. Jeżeli mogę coś tutaj powiedzieć to jeden 
problem to sprzątanie odchodów, ale przede wszystkim kwestia 
wyegzekwowania od właścicieli psów obowiązku sprzątania        
po swoich pociechach. Na ostatnim spotkaniu OKSM-ów Pani Ewa 
Niemczewska z miejscowego Komisariatu Policji poinformowała, 
że policja będzie z pełną powagą egzekwowała obowiązki 
dotyczące sprzątania po psach. Także ewentualnie posypią się 
nawet mandaty wobec osób, które swojego prawnie określonego 
obowiązku nie będą realizowały. 
Pismo do Koronowskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, aby zaczęła też 
sprzątać na swoim terenie - oczywiście również takie pismo 
wyjdzie. 

2. Kwestia stanu drogi koło budynku administracyjnego Spółdzielni 
Mieszkaniowej. Ja wystąpiłem z takim pismem w ubiegłym roku      
i z tego, co mi wiadomo, Spółdzielnia wystąpiła do innych 
współużytkowników tego terenu o partycypację w kosztach 
naprawy tej drogi wewnętrznej, bo to jest droga wewnętrzna,          
a nie gminna. 

3. Odpowiadając na pytania Pana radnego Jana Najdowskiego,           
co do wysypiska w Motylu – przyjmuję ten sygnał, pojadę tam              
i sprawdzę, na jakim jest terenie. Dodam tylko, że dwa, trzy lata 
temu, gdy te mieszkania w Motylu zostały sprzedane przez 
Spółdzielnię Mieszkaniową, to były mieszkania po PGR-owskie, 
Pani sołtys Mąkowarska i ja włożyliśmy niemało pracy i godzenia 
stron, żeby właściciele już wykupionych mieszkań indywidualnie   
te pojemniki na śmieci kupili. Z tego, co wiem przynajmniej 
większość, jeżeli nie wszyscy, problem gospodarki swoimi 
odpadami uregulowali. Wcześniej były zbiorcze pojemniki 
zapewniane przez tą Spółdzielnię Mieszkaniową.  

4. Tak samo sprawa placu w Buszkowie i ewentualnego nielegalnego 
wysypiska w okolicy, też to przyjmuję i zajmę się tym tematem. 
Ewentualnie także przeciekającym szambem, jeżeli mówi Pan,     
że tak jest.  

5. Odpowiadając na pytanie Pana radnego Alfonsa Malinowskiego,   
w najbliższym czasie dokonamy korekty zapisu na tablicy ogłoszeń 
i nazwa ulicy będzie właściwa. To solennie przyrzekam.  

 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak - Chciałem jeszcze przeprosić 
Pana Bogdzińskiego, że nie wspomniałem w moim sprawozdaniu,      
a w zasadzie w mojej informacji o wzięciu udziału w spotkaniu, jakie 
było organizowane przez nasze OKSM-y, ale to tylko dlatego, że tych 
spotkań w ostatnim miesiącu było w sumie kilkanaście różnych, w tym 
jeśli chodzi o OKSM-y to mieliśmy chyba 3 – to, które my 
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organizowaliśmy, to, które Wyście organizowali i potem to, które 
organizowała telewizja i może w tym ferworze zapomniałem. 
Przepraszam jeszcze raz, ale uwagi, które były zgłaszane                    
i tak wszystkie przyjęliśmy.  

 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy wszyscy radni uzyskali 
odpowiedzi na swoje pytania? 

 
Radni nie zgłosili uwag. 

 
Ad. 22. Zamknięcie obrad XLI sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad i głosów w dyskusji 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk zamknął obrady XLI sesji Rady 
Miejskiej w Koronowie.  
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 12:50.  
 
 
Koronowo, dnia 5 kwietnia 2006 r. 

 
 
     Protokół sporządziła 
    Joanna Maćkowiak 


